
 

 

 

    

    

 

Referat fra Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen for Arrenæs  

mandag, den 5/11-2012 

Liljan, Jørgen, John, Steen, Claus og Anitta var mødt op. Henrik meldte afbud. 

1. John blev valgt til referent. 

2. Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt. 

3. Opfølgning på de forskellige projekter omkring os: 

• Veje: Det ser ud som om at vores henvendelse vedrørende sonnerupvej´s tilstand har 
båret frugt da denne er blevet ”lappet” Kommunen har ingen penge til de store 
reparationer af veje, hvorfor henvendelse er vigtig for at få prioritering. 

 
• Kongernes Nordsjælland: I forbindelse med brev til miljøminister Ida Auken fik vi 
desværre ikke forfattet brevet i tide og et sådan er ikke fremsendt, bestyrelsen beklager. 
Sidste nyt, verdensskov foreningen har været ude og melde, at de syntes man skal 
droppe alle privat ejedearealer og forsætte planerne baseret på statslige og kommunale 
arealer. Dette vil kunne få processen til at forsætte.  

  
• Auderødlejren: Der har ikke været afholdt nogle møder med centerledelsen, da 
bestyrelsen ikke har modtaget nogle tilbagemeldinger fra vores medlemmer.  

 
• Græsningslaug: Der har været afholdt et møde i arbejdsgruppen og endnu et vil blive 
afholdt d. 6/11-2012. Som det ser ud lige nu har Skov- og naturstyrelsen forslået et 
areal på ca. 7 ha som lauget kan anvende til græsning. 

 
• Auderød Havn: Der har været afholdt et møde i arbejdsgruppen. Det går noget 
langsommere med at få en stillingstagen fra Skov- og naturstyrelsen(SN)omkring hvilke 
planer de har med havnen, pt. afventer man vedtagelse af de nye sejladsregler. Man 
forventer fra SN at arbejde med planlægningen af området henover vinteren og har 
lovet, at vi vil blive indkaldt til møde sammen med alle andre som har vist interesse for 
havnen. 

 
• Arresøgruppen: I forbindelse med tidligere omtalte brobetaling har gruppen indstillet til 
Skov- og naturstyrelsen, at man ikke vil acceptere en betaling som tidligere foreslået. 
Henrik afløses i arresøgruppens arbejde af Claus. 

 
4. Kasserer: Anitta blev valgt som kasserer. 

5. Kommende møder: Næste møde bliver d. 9/1-2013, kl. 19:30 hos Steen. 

6. Eventuelt: Under eventuelt blev der ytret utilfredshed med at bestyrelsen ikke har involveret 
sig i sagen vedrørende ”Jagten på statsarealerne på Arrenæs”. Spillereglerne for 
bestyrelsesarbejdet blev ridset op, hvor der blandt står skrevet, at såfremt et emne skal tages 
op i bestyrelsen, skal der blandt bestyrelsens medlemmer være flertal herfor.  


